
Betreft: Schriftelijke vragen ex. artikel 41 RvO over herinrichting 

Hoftuinplein 

16 oktober 2019 

 

Geacht College, 

 

In de raadsvergadering van 8 maart 2018 lag het besluit voor om het 

Hoftuinplein te herinrichten. Reden hiervoor was dat de openbare 

ruimte bij het Hoftuinplein gedateerd is en het doel was om het 

winkelgebied een betere en moderne uitstraling te geven. Een 

belangrijk aandachtspunt hierbij was dat het ontwerp op draagvlak 

moest rekenen bij zowel de ondernemers, de Oranjevereniging als 

ook het Paardenmarkt comité. Cruciaal was de positie van de 

middenberm op het plein, het aantal lichtmasten en of deze 

demontabel waren.  

In uw brief van 7 maart 2018 geeft u bij monde van toenmalig 

wethouder Van der Bent aan dat er een wil is om er samen uit te 

komen, maar dat een aantal zaken nog dient te worden afgerond. De 

gemeenteraad heeft in zijn raadsvergadering van 8 maart 2018 

besloten het punt van de agenda af te halen omdat er nog geen 

overeenstemming was tussen de verschillende partijen en omdat 

onduidelijk was of deze er wel zou komen bij de uitvoering. 

De fracties van CDA en PvdA vinden het echter belangrijk dat de 

herinrichting van het Hoftuinplein gerealiseerd gaat worden om een 

extra impuls te geven aan het gebied en wij hebben hierover de 

volgende vragen: 



1. Bent u het met CDA en PvdA eens dat het nu eindelijk eens 

tijd wordt om te komen tot een nieuw Hoftuinplein? 

 

2. Welke acties heeft u in de tussentijd genomen om te komen 

tot overeenstemming tussen de verschillende partijen? 

 

3. In ingekomen stuk A11 van 11 april 2019 (kredietrapportage 

31 december 2018) geeft u aan dat er een vooroverleg loopt 

voor een particulier initiatief en dat u in het voorjaar een 

keuze zou maken tussen dit initiatief en het eigen definitief 

ontwerp.  

 

a. Is deze keuze inmiddels gemaakt en waarom heeft u hier 

verder nog niets over gecommuniceerd? 

b. Zo ja, op basis waarvan heeft het eigen definitief ontwerp 

of het particuliere initiatief de voorkeur gekregen? 

c. Zo nee, waarom is deze keuze nog altijd niet gemaakt? 

 

4. a. Zitten de verschillende partijen (winkeliers en andere 

ondernemers, Paardenmarkt comité) inmiddels op één lijn? 

 

b. Zo niet, bent u bereid om op korte termijn actie te 

ondernemen om dit op te lossen? 

 

5. a. Hoe staat met de ontsluiting van het Hoftuinplein? Te 

denken valt o.a. aan de onveilige situatie 

Fresiastraat/Tulpenstraat. 

 

b. Zijn of komen er nog andere ontsluitingen? 



 

6. Bent u bereid om de raad binnen 3 maanden een voorstel te 

doen toekomen om over te gaan tot de herinrichting? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fracties van CDA en PvdA, 

 

Dick Oudwater  Matthijs van Tuijl 

CDA    PvdA 

 

 


